Lesson 8 The Movies That Touch My Heart

(共20格)

透過孩子的眼睛看世界	Looking at the World Through a Child's Eyes
宮崎駿是一個聞名全世界的動畫製作人。	Hayao Miyazaki is an 1. movie maker who 2. 3. all over the world.
他從小就對繪畫有興趣。作為一個藝術家,他已經創造出很多故事 和十一部動畫電影了。	As a child, he became interested in drawing. 4. an artist, he has 5. many stories and 11 animated movies.
觀賞宮崎駿的電影就如同走進奇幻世界。	Watching Miyazaki's movies is just like walking into different 6.
事實上,他的電影談論人類與大自然之間的關係。	In fact, his movies talk about human 7. with nature.
宮崎駿在1984年將一部漫畫的第一部分製作成了動畫電影《風之谷》。	In 1984, Miyazaki made the first part of a comic story 8. an animated movie, Nausicaä of the Valley of the Wind.
此電影講述一個公主如何保護自然以及拯救她的國家。	The movie tells a story 9. how a princess 10. nature and saves her country.
自從那時候人類與自然之間的關係就變成他很多部電影之中的重 要元素。	11. 12. , human relationships with nature have very important in many of his movies.
例如在《神隱少女》裡面,河神到澡堂去清洗是因為他被汙染了。	For 14. , in Spirited Away, the river 15. goes to the bathhouse to clean himself because he is polluted.
在《龍貓》裡,只有充滿希望和相信大自然美好的人才能看得到森林的守護者龍貓。	In My Neighbor Totoro, the forest keeper Totoro only 16. 17. people 18. have hope and believe 19. nature's goodness.
即使宮崎駿有些電影已經超過30年了,但仍然很受歡迎。	Miyazaki's movies are still popular today even though some of them are more than 30 years old.
大人和小孩都很喜歡他的電影,因為在這紛亂的世界中,他們總是 能透過電影中孩子們的眼睛找到希望。	They are loved by 20. kids and adults because in a world of problems, people can always find hope through the eyes of the children in his movies.

liveworksheets.com